
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 25 lutego  2008 roku

SE-PO.0063-4-2/08

Obecni:

1. Dominik Penar -nieobecny
2. Andrzej Mentel- obecny
3. Czesław Badura- nieobecny
4. Krystian Dąbrowski- obecny
5. Marian Kita- obecny
6. Hanna Szotowska- obecna
7. Danuta Walczak- obecna
8. Mirosław Kędzierski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Anna  Ślagórska-  Zastępca  Burmistrza,  Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Teresa 
Wąsowicz-  Kierownik  Wydziału  Polityki  Społecznej  i  Edukacji,  Zygmunt  Sinek-   Antoni 
Krawczyk-  Stowarzyszenie  Miłośników Czeladzi,  Polski  Związek Filatelistów,  Jan Powałka- 
Stowarzyszanie  Inicjatyw Kulturalnych,   Czesław Meronow-  OSP,  Mateusz Zygmuntowski- 
„Nasza  Sprawa”,  Jadwiga  Techmańska-  Bienia-  PZN  -Koło  Czeladź,  Joanna  Miodek- 
Czeladzkie Stowarzyszenie Pomocy Osobom z Upośledzeniem Psycho-Ruchowym, Roman 
Bochenek-  Zagłębiowskie  Koło Pszczelarzy,  Barbara Kruczkowska-  Związek Kombatantów 
RP  i  Byłych  Więźniów  Politycznych,  Jerzy  Kozłowski-  Polska  Federacja  Ornitologiczna, 
Zygmunt  Kozieł-  Polski  Związek  Wędkarski,  Jan  Nowak-  Towarzystwo  Przyjaźni  Polsko- 
Francuskiej,  Marian  Kita-  Czeladzki  Klub  Pielgrzyma,  Danuta  Walczak-  Klub  Rodów 
Czeladzkich.

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Stowarzyszenia w mieście- zakres działań, inicjatywy, plany rozwoju. 
2. Analiza współpracy z miastami partnerskimi.

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

4. Sprawy różne.

Andrzej Mentel                        -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

− Otwieram posiedzenie Komisji.
− Powitał wszystkich przybyłych. 
− Przechodzimy do omówienia stowarzyszeń w mieście.
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Dot. punktu 1

Zygmunt Sinek                              -               Stowarzyszenie  na  Rzecz  Osób  Niepełnosprawnych   
„Familia”

- Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

Antoni Krawczyk             -               Stowarzyszenie Miłośników Czeladzi  

- Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

Jan Powałka                     -                             Stowarzyszanie Inicjatyw Kulturalnych  

- Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

Czesław Meronow                         -                             Ochotnicza Straż Pożarna  

- Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

Mateusz Zygmuntowski                            -                             „Nasza Sprawa”  

- Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

Jadwiga Techmańska-Bienia                   -               PZN -Koło Czeladź  

- Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

Joanna Miodek                              -                Czeladzkie  Stowarzyszenie  Pomocy  Osobom  z   
Upośledzeniem Psycho-Ruchowym

- Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

Roman Bochenek                         -                Zagłębiowskie Koło Pszczelarzy  

- Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

Barbara Kruczkowska                -               Związek  Kombatantów   RP  i  Byłych  Więźniów   
Politycznych

- Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

Jerzy Kozłowski                            -                Polska Federacja Ornitologiczna  

− Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)
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Zygmunt Kozieł                             -               Polski Związek Wędkarski  

− Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

Jan Nowak          -                             Towarzystwo Przyjaźni Polsko- Francuskiej  

− Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

Marian Kita                        -               Czeladzki Klub Pielgrzyma  

- Omawia materiał przedstawiony radnym

Danuta Walczak                            -               Klub Rodów Czeladzkich  

− Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

Antoni Krawczyk                           -                Polski Związek Filatelistów  

− Omawia materiał przedstawiony radnym ( stanowiący załącznik do protokołu)

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

H. Szotowska- Członek Komisji
D. Walczak- Członek Komisji
A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta
A. Mentel- Zastępca Przewodniczącego Komisji

Komisja  bardzo  pozytywnie  oceniła  działalność  prowadzoną   przez  poszczególne  
Stowarzyszenia.

Antoni Krawczyk             -               Stowarzyszenie Miłośników Czeladzi  

- Chciałem powiedzieć o zdewastowanym  pomniku Katyńskim i jednocześnie zwrócić się do 
władz miasta o jego naprawienie. 

Joanna Miodek                              -                Czeladzkie  Stowarzyszenie  Pomocy  Osobom  z   
Upośledzeniem Psycho-Ruchowym

- Ul. Katowicka- zdewastowany pomnik. Proszę o odnowienie.

PRZERWA

Dot. punktu 2
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Andrzej Mentel                        -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

− Wznawiam obrady po przerwie.
− Proszę  pana Maćkowskiego  o  wprowadzenie  do materiału  dot.  analizy  współpracy   z 

miastami partnerskimi. 

Wojciech Maćkowski                    -                             Kierownik Wydziału Promocji Miasta  

− Omawia materiał przedstawiony radnym.

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

− Omawia materiał przedstawiony radnym.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

D. Walczak- Członek Komisji
M. Kita- Członek Komisji
A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta
M. Kędzierski- Członek Komisji

Andrzej Mentel                        -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

− Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych.
− Proszę panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

na 2008 rok.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

− Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Andrzej Mentel                        -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

− Czy są pytania ?, jeśli nie ma to proszę o przegłosowanie projektu uchwały w sprawie 
zmian w budżecie miasta na 2008 rok. Kto z państwa jest za?

GŁOSOWANIE

6 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Zastępca Przewodniczącego stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 
na 2008 rok został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Dot. punktu 3
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Andrzej Mentel                        -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Przechodzimy do omówienia spraw rożnych. Kto z państwa radnych ma pytania?

Marian Kita          -                             Członek Komisji  

− Mieszkańcy pytają czemu służy zakaz przyjmowania dzieci do przedszkola z terenu poza
− Czeladzi, a rodzice pracują w Czeladzi?
− Jakie konsekwencje zostały wyciągnięte w stosunku do pani dyrektor PP Nr 7 po
− przeprowadzonej kontroli?
− Ilu uczniów szkół podstawowych i gimnazjów weszło w konflikt z prawem?

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

− Na trzecie pytanie na dzień dzisiejszy nie odpowiem.
− Dzieci z terenu miasta mają pierwszeństwo ponieważ to jest nasze zadanie własne. Dla 

pozostałych  dzieci  tworzona  jest  lista  dodatkowa.  Jeśli  jest  miejsce  to  jak  najbardziej 
przyjmujemy dzieci z poza ternu Czeladzi.  

Danuta Walczak                            -                             Członek Komisji  

− Co z remontem Szkoły Podstawowej Nr 7?

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Przewidywany jest w tym roku kapitalny remont.

Mirosław Kędzierski                            -                             Członek Komisji  

− Co z wyjazdem klas sportowych klas IV w kwietniu.

Andrzej Mentel                        -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- IV klasy mają przewidywane wyjazdu we wrześniu lub w październiku. 

Hanna Szotowska                         -                             Członek Komisji  

− Co z Zespołem Szkół Nr 2?

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Na dzień dzisiejszy Starostwo wycofało się z łączenia obu tych szkół.  Radni Powiatowi złożyli 
projekt  uchwały  o przejęciu  obu Szkół  przez gminę i  28 lutego jest  sesja,  na której  będę 
obecna i wtedy okaże się jaka decyzja zostanie podjęta. 
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Andrzej Mentel                        -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad , zamykam posiedzenie Komisji.

 ZASTĘPCA P R Z E W O D N I C Z Ą CEGO
          Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Andrzej Mentel
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek
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